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Debatowali o bezpieczeństwie

W  Wojewódzkim Domu Kultury odbyła się dziś „Debata Wojewódzka” podsumowująca cykl
spotkań w powiatach województwa świętokrzyskiego poświęconych bezpieczeństwu
publicznemu. W debacie uczestniczył przewodniczący Sejmiku, Tadeusz Kowalczyk.

Debaty o bezpieczeństwie publicznym to wspólne przedsięwzięcie wojewody
świętokrzyskiego, marszałka województwa oraz świętokrzyskiej policji. Podczas spotkania w
WDK przewodniczący Sejmiku, Tadeusz Kowalczyk podkreślał,  że bezpieczeństwo
publiczne jest jednym z priorytetowych zadań, jakie realizuje samorząd województwa, który 
chętnie uczestniczy w licznych przedsięwzięciach zmierzających do poprawy
bezpieczeństwa mieszkańców naszego regionu.

– Wspólne działania policji oraz samorządów przyczyniają się do poprawy bezpieczeństwa.
Dzięki spotkaniom prowadzonym w powiatach oraz dyskusjom ze społecznościami lokalnymi
możemy jeszcze bardziej sprecyzować i podjąć efektywniejsze działania, które zapewnią 
bezpieczeństwo publiczne na terenie województwa świętokrzyskiego – mówił
przewodniczący Sejmiku.

W trakcie spotkań w powiatach  funkcjonariusze z Komend Powiatowych Policji
prezentowali  mieszkańcom  skalę i rodzaj zagrożeń związanych z miejscem zamieszkania
oraz dyskutowali o bezpieczeństwie w miejscach publicznych. Podczas  każdej debaty
uczestnicy wypełniali anonimową ankietę dotyczącą osobistego poczucia bezpieczeństwa. Jej
wyniki będą miały wpływ przy planowaniu działań, zmierzających do poprawy
bezpieczeństwa w regionie.


